
ZAPISNIK 

14. seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica, ki  je potekala dne 09.11.2011 ob 18.00 
uri v prostorih PGD Zgornja Bistrica. 

Prisotni: Anica Capl, Katja Gracej, Greta Ambožič, Leonida Pečovnik, Zvezdana Fošt, Marjana 
Furman, Romana Kunej, Danica Ačko, Sonja Ekart, Andreja Janžič, Jožica Pečovnik, Dušan Vižintin in 
Ksenija Pristovnik. 

Predagani dnevni red: 

 
1. Otvoritev in pozdrav 
2. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje 
3. Posvet v PGD Laporje z Oskarjem Neuvirtom 
4. Posvet v Termah Zreče 
5. Razno 

 

Ad 1 

Predsednica komisije za delo s čanicami GZ Slovenska Bistrica ga. Jožica Pečovnik pozdravi vse 
prisotne, posebej poveljnika GZ Slovenska Bistrica. Opraviči odsotnot predsednika GZ Slov. Bistrica.  

Predsednica predlaga dnevni red 14. seje na katerega nima nihče pripomb. Za zapisnikarja predlaga 
Ksenijo Pristovnik. 

 

SKLEP ŠT.1 

Soglasno je potrjen predlagani dnevni red. 

SKLEP ŠT. 2 

Ugotovljena je sklepčnost. 

Ad 2 

Pregled zapisnika prejšnje 13.seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica. Na zapisnik ni 
bilo pripomb. 

SKLEP ŠT 3 

Soglasno se je potrdil zapisnik 13. seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica. 

Ad3  

Na zadnji seji  je bilo dogovorjeno da bo v mesecu novembru posvet z Oskarjem Neuvirtom in sicer 
dne 18.11.2011 v prostorih PGD Laporje. Ker g. Neuvirt dne 18.11.2011 iz osebnih razlogov  ne more 
izvesti posveta, se datum posveta prestavi na  25.11.2011 s pričetkom ob 17.00 uri v prostorih PGD 
Laporje. Za sam posvet je potrebno pripraviti računalnik in projektor, katerega bo posodila GZ 
Slovenska Bistrica in ju bo Ksenija Pristovnik prinesla na dan posveta. Predlagala je, da bi se pripravili 
kanapeji, katere bi pripravile članice same (dogovor že na 13.seji). Vsaka članica naj bi s sabo prinesla 
nekaj vložene zelenjave,zaseko (Leonida in Danica),… Za pijačo bo poskrbela Jožica Pečovnik.  



Anica Capl pove, da v njenih krajih za 2,40 EUR/osebo pripravijo pečeno meso(svinjino, piščanec) s 
prilogami in kruhom. Zato vse prisotne potrdijo, da se Anica Capl pozanima če bi se dalo naročit meso 
s prilogami po ceni 2,40 EUR oz. nižjo za dne 25.11.2011 in predsednici potrdi ponudbo. 

Predsednica izkoristi priložnost in na posvet z Oskarjem Neuvirtom povabi tudi prisotnega poveljnika 
GZ Dušana Vižintina in predsednika GZ Alojza Kocijančiča in ob enem tudi zaprosi Dušana Vižintina, 
da bi v imenu GZ Slovenska Bistrica imel pozdravni govor. 

Dušan Vižintin se je zahvali za povabilo in predlaga, da GZ izda naročilnico za nabavo hrane in se po 
posvetu naredi obračun po prijavljenih članicah po društvih.  

Dušan Vižintin seznani vse prisotne članice, da je Gasilsko društvo Steklarna Luminos z dnem 
21.10.2011  prenehalo delovat. Čeprav so  prenehali delovati kot PGD ne smemo pozabiti na 
članice,zato predlaga, da se bivše članice PGD Steklarne Luminos obvesti o posvetu. 

 
Ad4 
V letošnjem letu bo posvet predsednic komisij za članice gasilk v gasilskih zvezah 25. in 26.11.2011 v 
Termah Zreče, zato je predsednica na kratko predstavila  program, kotizacijo krije GZ Slovenska 
Bistrica, prijaviti se je potrebno do 17.11.2011.Predsednica je  dala možnost  razprav glede udeležbe. 
Med prisotnimi članicami ni posebnega zanimanja, zato se javi Sobotič Leonida kot prva udeleženka 
posveta, kot drugo udeleženko pa bo pridobila Zvezdana Fošt.  
 
Ad5 
Vse bližje je konec leta, zato predsednica predlaga, da si v mesecu decembru organiziramo manjši  
zaključek, strošek le-tega bomo poravnale članice same. Predlog se  da v razpravo. 
Prisotne članice se dogovore, da bo zaključek dne 13.12.2011 ob 17.uri, kraj bo javljen naknadno, ko 
bo predsednica   pridobila ponudbe. Na zaključek  se povabi tudi predsednika in poveljnika GZ 
Slovenska Bistrica.   
Predsednica Jožica Pečovnik pove, da je želela na seji članic predstavnico PGD  Zgornja Polskava  
povprašat glede organizacije srečanja članic v letu 2012. Ker je bila predstavnica odsotna, jo bo 
predsednica poklicala. V primeru nezainteresiranosti bo potrebno opraviti novi krog iskanja 
organizatorjev po  gasilskih društvih. 
Marjana Furman je povprašala, če je že finančno poročilo za srečanje članic na Keblju. Pove, da je bil 
znesek  15 EUR na članico precej visok. Če bo za prihodnja srečanja članic prav tako visok znesek, se 
članice srečanj ne bodo mogle več udeleževati.  Z mnenjem se je strinjala tudi Romana Kunej. 
Zato prisotne članice sprejmejo predlog, da se od PGD Kebelj pridobi finančno poročilo glede srečanja 
članic v mesecu avgustu 2011. 
 
Ker ni bilo več pripomb in pobud, se je predsednica komisije za delo s članicami vsem zahvalila za 
prisotnost in zaključila sejo. 

 
Seje se je zaključila ob 19.15 uri. 
 
 
Zapisala tajnica GZ Slovenska Bistrica         Zapisnik potrdila 
Ksenija Pristovnik                   Jožica Pečovnik 
 


